
j'%/
r
(

J }
71. )

(,. t -'C.
ó l

"V ' L- ']?f?

O
Protokół Nr 40/2021

z posiedzenia Komisji Rolnichva, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w
Sępólnie Krajeńskim

w dniu 14 października 2021r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg za%czonej listy obecności oraz
zaproszeni goŚcie:

1.

2.
Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 2 - Stanisław Gustyn;
Przewodnicz4cy Gminnego Związku Rolników, Kółek i Organizacji Rolniczych -
Bogumił Szpojda.

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Pani Lucyna Pająk, która po powitaniu
zebranych zaproponowała następu.jący jego porządek:

(
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku;
2. Inforrnacja w sprawie rozdysponowania tłucznia;
3. Opinia w sprawie projektu uchwały zmieniającej uchwa% w sprawie określenia
szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów
komunalnych od właścicieli nieruchomości z terenu Gminy Sępólno Krajeńskie i
zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości
opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi;
4. Opinia w sprawie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia regulaminu
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Sępólno Krajeńskie;
5. Opinia w sprawie projektu uchwały dot. pozbawienia statusu pomnika przyrody;
6. Opinia w sprawie projektu uchwały dot. ustanowienia użytku ekologicznego pn. ,Trzy
Buhaje";
6. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
7. Wolne wnioski i zakończenie.

l

W/w porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie (przy czterech obecnych członkach
Komisji).

Ad.2. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa poinformował,
rozdysponowanie tłucznia jest obecnie na poziomie 80%.

Że

Komisja przyjęła przedstawioną informację do wiadomości.

Ad.3. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił Komisji projekt
uchwały Rady Miejskiej zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu i
zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli
nieruchomości z terenu Gminy Sępólno Krajeńskie i zagospodarowania tych odpadów w
zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opła%: za gospodarowanie odpadami
komunalnymi. Nadmienił, że zmiana jest spowodowana nowelizacją ustawy o utrzymaniu
czystości i porz4dku w gminach w zakresie częstotliwości odbioru odpadów komunalnych z
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terenów wiejskich, można ją obecnie różnicować. Zapis będzie brzmiał, że dla nieruchomości
w zabudowie jednorodzinnej na obszarach wiejskich wywóz odpadów będzie następował nie
rzadziej niż raz na miesiąc, a dla nieruchomości w zabudowie wielorodzinnej na obszarach
wiejskich nie rzadziej niż raz na dwa tygodnie, czyli proponuje się zmniejszenie
częstotliwości wywozu z terenów wiejskich. Dodal że w związku z tym rocznie o 70
zmniejszy się ilości kursów samochodów odbierających odpady z terenów wiejskich.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie pro3ekt przedstawionej uchwały.

Głosowało 3 członków Komisji, nie brał udziału w głosowaniu Pan Dolny.

Ad.4. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił Komisji projekt
uchwały Rady Miejskiej zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania
czystości i porządku na terenie Gminy Sępólno Krajeńskie. Nadmienił, że regulamin zmienia
się w związku ze zmianami wprowadzonymi w uchwale przedstawionej w punkcie trzecim.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały. (

Głosowało 3 członków Komisji, iiie brał udziału w głosowaniu Pan Dolny.

Ad.5. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił Komisji projekt
uchwały Rady Miejskiej w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody. Nadmienił, że
propozycja pozbawienia statusu pomników przyrody dotyczy dwóch buków zwyczajnych
rosnących w Dziechowie. Dodał, że drzewa są w złym stanie fitosanitarnym, utraciły wartosc
przyrodniczą oraz stwarzają zagrożenie dla ludzi i mienia, dlatego jest przewidziane ich
wycięcie.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Głosowało 3 członków Komisji, nie brał udziału w głosowaniu Pan Dolny.

Ad.6. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił Komisji projekt
uchwały Rady Miejskiej w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego pn. ,,Trzy Buhaje".
Nadmienił, że Nadleśnictwo Lutówko zwróciło się o ustanowienie na części gruntów
położonych na działce nr 175 w Jazdrowie użytku ekologicznego, składającego się z trzech
enklaw.

(

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Głosowało 3 członków Komisji, nie brał udziału w głosowaniu Paii Dolny.

Ad.7. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swojego poprzedniego posiedzenia w
miesiącu wrześniu br.

Głosowało 3 członków Komisji, nie brał udziału w głosowaniu Pan Dolny.
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Ad.6. W wolnych wnioskach poruszono następujące sprawy:

- Pan Świniarski ponowił wniosek o ustawienie lustra drogowego w Wałdowie
skrzyżowaniu przy wiej skim ośrodku kultury;

na

- Pan Świniarski zwrócił się, aby w ramach obecnie prowadzonych w tym rejonie prac
drogowych zlikwidować zapadnięcia nawierzchni na drodze powiatowej za Wałdowem w
kierunku Włościborza;

Pani Pająk poinformowała, że radny Tomas wycofał swój wniosek w sprawie
zorganizowania spotkania z radnymi sejmiku województwa;

(

- Pan Świniarski w imieniu Pana Basińskiego zapytał, czy została przesłana do gminy
informacja o liczbie odstrzałów dzików przeprowadzonych przez koła łowieckie. Kierownik
Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa powiedzial że zwróci się w tej sprawie do
Polskiego Związku Łowieckiego. Pan Dolny powiedział, że jego zdaniem producentów
trzody chlewnej traktuje się nie tak jak powinno, bo można z powodu ASF zamknąć dużą
hodowlę świń, a jest problem z odstrzałem kilkunastu dzików.

- Pan Szwarc przypomniał swój wniosek z Komisji Gospodarki Komunalnej o konieczności
wymiany lub odnowienia mało widocznych, zardzewiałych tablic z nazwą miejscowości
Dziechowo i Piaseczno;

- Pan Gustyn zwrócił się o naprawę zarwanej drenarki znajdu?jącej się na trasie ścieżki
rowerowej wokół jeziora pomiędzy Lutówkiem Młyn, a WiśniewJ;

- Pan Świniarski przypomniał, że Gminna Spółka Wodna wygrała w miesiącu maju przetarg
na wykaszanie i konserwacj«; Rowu Kawelskiego, jednak nie została podpisana umowa w tej
sprawie, ponadto tydzień temu Wody Polskie ten przetarg unieważniły. Pani Pająk
przypomniała również, że na poprzednim posiedzeniu Komisji padła propozycja, aby zaprosić
przedstawicieli Wód Polskich celem omówienia spraw związanych z gospodarką wodną
prowadzoną przez tą instytucję na terenie naszej gminy;

- Pan Dolny odniósł się do zarzutów, jakie przedstawił mu na poprzednim posiedzeniu Sołtys
Włościborza. Odniósł się do spotkania, na którym sołtys zarzucił niezgodę. Powiedział, że
jest dzisiaj Kierownik Spółki Wodnej, który doskonale wie, że na pierwszym spotkaniu
zarówno GSW i mieszkańcy nie zgodzili się na pierwsz4 wersję, jaJ chciał sołtys. Potem
sołtys powiedział, że nikt nic nie wie, że nie było żadnych podpisów itd. Pan Dolny
powiedział, że jest dokument, a Sołtys z tego drwił nawet na ostatnim zebraniu we
Włościborzu, że nie ma żadnego dokumentu. Tymczasem jest porozumienie z dnia 21
stycznia 20l9r., gdzie są podpisy, tylko nie ma podpisu gminy, a gminy nie było dlatego, że
Sołtys nie wyraził zgody. Burmistrz wtedy powiedział, że skoro nie ma zgody Sołtysa, to
gmina nie podpisuje i dlatego nie było odwodnienia. A Sołtys zarzucił mu, że to on
zablokował, a tak nie było bo odwodnienie zablokował Sołtys. Pan Dolny powiedział, że
skoro Sołtys go publicznie znieważył, to chce się do tego ustosunkować. Pani Pająk
powiedziała, że Komisja przyjmuje do wiadomości, że Pan Dolny przedstawił porozumienie z
podpisami. Pan Dolny powiedział, że chciał także przedstawić sprawę na zebraniu wiej skim, a
Sołtys szydził i wyśmiewał się. Pan Dolny nawiązał do pisma z dnia 1 marca w sprawie drogi.
Przypomniał, że w 20l9r. Komisja wnioskowała, żeby opracować dokumentację na drogę we
Włościbórku, nie było zrobione, później w 2020r. złożył wniosek do budżetu na 2021r., też
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nie było. Złożył wniosek w 202 lr. na 2022r., otrzymał odpowiedź, że to jest w priorytecie, ale
będzie opracowane. Mieszka tam nawet Kierownik i on nie dba, żeby było opracowanie
dokumentacji. Pan Dolny powiedział, że potem się go atakuje, że napisał w dniu 17 września
pismo w imieniu mieszkańców, bo oni tego oczekiwali. Pani Pająk powiedziała, że byłoby
dobrze, gdyby było samo pismo bez podpisów, nikt nie miałby zastrzeżeń, natomiast pojawiły
się podpisy, które dotyczyły innego wniosku. Pan Dolny stwierdził, że w piśmie z 17
września jest napisane, że zgodnie z pismem z dnia 1 marca, jest także napisane, iż opinię
wyrazili mieszkańcy, nie on. Kierownik Referatu Gkr powiedział, że podniósł sprawę dlatego,
że ze zbitki tych dwóch pism wynika, iż jest przeciwny czemus,, czemu nie jest przeciwny. O
to najbardziej chodzi, że pismo z marca było podłączone pod pismo z września, kontekst jest
taki, że on i mieszkańcy są przeciwni położeniu nakładki we Włościborzu, a jest cały czas za
budową drogi. Nadmienił, że jako Kierownik nie ma wpływu na budowę drogi. Pan Dolny
powiedział, że zwróci się do Sołtysa, aby go przeprosił, bo to było publicznie, a jeżeli nie, to
sprawa pójdzie do sądu, bo to nie jest sprawa prywatna.

(

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca zakończyła posiedzenie.

'l

Przewodnicząca Komisji
Lucyna Pająk
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